
 

Bestyrelsesmøde den 7. april kl. 18.30. 

Tilstede: Heidii, Niclas, Camilla, Niels. 

-  Weibel El - Situationen med brandalarmerne - er der noget nyt. 
o Vi har besluttet at vi ikke skifter vores brandalarmer ud. Problemerne med de falske 

alarmer skyldtes alarmerne reagerer når de ikke har modtaget service. Alarmerne får 
nu den årlige service. 

- Status på TipTop ejendomsservice - hvad synes vi? 
o Vi er godt tilfredse med den nye ejendomsservice virksomhed som vi har fået oppe 

og kører. 
- Maling af hoveddøre - tilbud er modtaget. Lad os gennemgå det. 

o Vi har fået et tilbud på 23.800 kr. inkl. Moms, som vi siger ja tak til. 
- Skrift af vandrør - hvordan går det med det?  

o Vi har mere eller mindre skiftet alle vandrør og ventiler i ejendommen og beboer 
melder om at de nu har varmt vand. 

- Skift af radiator - indhentning af tilbud - Er der noget nyt? 
o Vi har fået budget og notat fra SBS omkring vores projekt af udskiftning af radiator, 

som vi går i gang med at læse igennem og kigger på hvad der er bedst for os. 
- Overdragelseskontrakt på 1.værelses i opgang 50 + overdragelsesaftale i 62, har vi modtaget 

den? 
o Vi skal have underskrevet de sidste overdragelsesaftaler, så de kan komme i hus. 

- Kollektivet skal være ude 1 maj. Har vi hørt mere? 
o Vi får Morten til at sende et brev til andelshaver om at udlejere skal være ude 1. maj. 

- Snak om vi burde forbedre vores loftrum/gange så vi står stærkere mod brand? 
o Vi har bestilt en fagmand til at gennemgå bygning i forhold til brand, så vi kan sikre 

vores bygning fremadrettet. I løbet af uge 15 kommer han.  
Vi skal gennemgå gulv så det bliver lavet. 

- Ting i kældergange skal fjernes, samt melde ud til beboere at der ikke skal smide ting ved 
husmuren. 

o Der bliver skrevet ud til beboer om at ting skal fjernes fra gange i kælder og lofter.  
- Bestyrelsens beretning til generalforsamlingen. 

o  
- Evt. 

o Vi har fået forespørgsel på et gyngestativ og undersøger priser, forsikring mm på 
den. 

 


